

2001

CHAPTER 9

CHAPITRE 9

**An Act to Amend the
Financial Administration Act**

**Loi modifiant la
Loi sur l'administration financière**

Assented to June 1, 2001

Sanctionnée le 1^{er} juin 2001

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète :

1 *Section 49 of the Financial Administration Act, chapter F-11 of the Revised Statutes, 1973, is repealed and the following is substituted:*

1 *L'article 49 de la Loi sur l'administration financière, chapitre F-11 des Lois révisées de 1973, est abrogé et remplacé par ce qui suit :*

49 Within nine months after the close of each fiscal year the Minister shall file with the Clerk of the Legislative Assembly a summary of the revenues and expenditures and the financial position of the Province at the end of the fiscal year.

49 Dans les neuf mois qui suivent la clôture de chaque année financière, le Ministre dépose auprès du greffier de l'Assemblée législative un sommaire des revenus et dépenses et de la situation financière de la Province à la fin de l'année financière.